
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
22. november 2022          
Kl. 18.30 – 20.30 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Lars J., Henriette, Pia, Kirsten, Sanela, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Marikka 9B og Philip 8B 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole og Anne Øbo 

Afbud: Mette K. (ferie), Pia,  

Dagsorden/referat: 

1 Godkendelse af dagsorden – 2 min (LJ) 

 
Referat: Godkendt.  
 

2 Godkendelse af referat (LJ) 

 
Referat: Godkendt. 
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Skole/hjem princippet – oversigt alle principper – 60 min (LJ) 
 
Mål: Orientering om alle lovpligtige principper – orientering/gennemgang af skole/hjem princippet – se 2 
vedhæftede bilag 
 

 

Referat:  
 
Formen drøftes. Princippet skal gennemarbejdes igen og revideres.  
 
Lars og Ole kigger planen for de lovpligtige principper igennem og sammenholder med de eksisterende på 
Lykkesgårdskolen. 
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Nyt fra kantineudvalg – 15 min (OJ m.fl.)  
 
Mål:  Orientering fra udvalget 
 

 

Referat:  
 
Vi får som skole ingen økonomisk tildeling til kantinen. Vi skal investere i kantinen som skole da den ikke kan 
drive sig selv. Der er truffet et valg om, at kantinen er en vigtig del af skolen og derfor er det besluttet, at skolen 
bruger økonomi på at drive den. 
 
Ole er i gang med at undersøge et projekt omkring morgenmad. Udvalget er nysgerrige på andre kantiner og 
sund skolemad og i gang med at undersøge om der kunne være ideer som vi kunne bruge. Endvidere undersøges 
der om der kunne være et samarbejde med FGU. 
 
Ole holder jævnligt møder med kantinen og bringer de tanker videre som udvalget arbejder med. 
 
Kantinen oplever en øget interesse, vi kigger nærmere ind i det når vi har nogle konkrete tal.  
 
For at vi og børnene kunne blive klogere på den sunde kost kunne det være en mulighed for en foredragsholder.  
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Meddelelser – 15 minutter 
 
1. Ledelsen    
2. Formand        
3. Elever  



 

Ref. v/  

Møderække:  

 

28/9 + 31/10 + 22/11 + 19/01 + 27/02 + 21/03 + 27/04 + 31/05 + 15/06 

 

Alle møder starter kl. 18.30 og slutter kl. 20.30. 

 

Kommende punkter:  

 

Revidering af princippet skole-hjem samarbeje. 

 

 

 

4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
 

 

Referat: 
Ledelse: Vi er i proces i ansættelse med en afdelingsleder til udskolingen. Vi har samtaler på torsdag. 
 
Formand: Ingen meddelelser. 
 
Elever: Vi er i gang med at købe/få hoodies. Vi havde et forslag om en gallafest, men der er større stemning for 
en temafest, temaet kan variere fra årgang til årgang. Ole vil gerne inddrages. 
I forhold til vikarplaner har vi talt om at lave et brev til lærerne, så de bliver bedre til at lave vikarplaner som 
eleverne kan tilgå.  
 
Øvrige medlemmer: Dansk skolefoto er ude. Vi skal entrere med et nyt næste år. Det undersøges. 
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EVT.  
 
Referat:  
 


